
Protokół nr 12/2025 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Oświaty i Ochrony Środowiska  odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu 14 kwietnia 2025 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 7/7 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy 

4) Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy  

 

Pani Urszula Fidorczuk – Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie i zaproponowała 

następujący porządek obrad:   

 

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 18 marca 2025 r.  

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Ostrowi 

Mazowieckiej. 

3) Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Małkinia Górna na rok 2025. 

5) Sprawy różne.  

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, został on przyjęty. Głosów za 6, przeciw: 0, 

wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych. 

 

Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 18 marca 2025 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało 7 

radnych.  

 

Punkt 2. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały. Podjęcie tej 

uchwały to pierwszy krok do realizacji zadania utworzenia POZtu. Udzielamy dotacji celowej 

na konkretnie zadanie. Przekazanie środków może odbyć się tylko w formie dotacji celowej. 

Zadanie jest spójne z ustawą o działalności leczniczej.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Ostrowi 

Mazowieckiej. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych.  

 

 

Punkt 3. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały zgodnie 

z uzasadnieniem. 



 

Pani Urszula Fidorczuk – zapytała, czy modernizacja SUWu w Rostkach jest wycofana. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że zadanie zostało usunięte z wpfu, 

ponieważ to przedsięwzięcie ma charakter jednoroczny i jest ujęte w budżecie. 

 

Pan Józef Jagiełło - zapytał, od kiedy obowiązuje wymóg przedstawiania tabelki 

o kształtowaniu się relacji zgodnie z ustawą o finansach publicznych. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – wymóg obowiązuje od 2009 r. Dochody muszą 

być spójne z wydatkami bieżącymi. Jeżeli ten wskaźnik nie będzie zachowany wpadamy 

w spiralę długu. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. Głosów za 6, przeciw: 0, 

wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 4. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały zgodnie 

z uzasadnieniem.  

 

Pani Urszula Fidorczuk – zapytała o zwiększenie środków na oświetlenie ul. Brokowskiej. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał, że przy okazji remontu ul. Brokowskiej 

będzie wymienione oświetlenie uliczne. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – zapytał, czy obligacje są zrealizowane oraz z jakich środków zostały 

wykonane przesunięcia na dotację w wysokości 600 000 zł. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – pierwsza transza obligacji została 

wyemitowana w 2024 roku, w tym roku nie zostały jeszcze wyemitowane. Środki na dotację 

pochodzą między innymi z oszczędności z akcji zima, obsługi długu publicznego, zmniejszenie 

z budowy cmentarza, doszacowanie czynszów na ul. Kolejowej, oraz z drobniejszych 

przesunięć, np. sprzedaż samochodu strażackiego. 

 

Pan Łukasz Maliszewski – zapytał, czy jeśli został sprzedany samochód strażacki to te środki 

nie powinny trafić na cel straży. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał informacje, że straż otrzymała nowszy 

samochód, a stary został sprzedany. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – wskazała, że w tym roku musimy wymienić 

maski używane przez strażaków w czasie akcji, ponieważ stare tracą ważność. 

 

Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy – wyjaśnił, że dużo środków wydajemy na straże, 

ale tak trzeba. 

 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Małkinia Górna na rok 2025. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. 

Głosowało 7 radnych.  

 

 

Punkt 5. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

 

Pani Urszula Fidorczuk – zgłosiła prośbę mieszkańców, aby droga przy ul. Leśnej 13 została 

przeorganizowana na jednokierunkową ze względu na niebezpieczny wjazd i wyjazd oraz na 

niebezpieczeństwo jakie stwarzają kierowcy, którzy szybko poruszają się tą drogą. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy –  potwierdził, że wjazd i wyjazd z tej drogi jest 

niebezpieczny. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał informację, że trzeba to przeanalizować, 

potrzebny byłby projekt organizacji ruchu.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy –  zaprosił na uroczyste podpisanie umowy ze Starostą 

i Dyrektorem Szpitala na przekazanie dotacji, które odbędzie się 29.04.2025 r. o godz. 1200 

w klubie Senior+ w Małkini Górnej. 

 

Pani Renata Zadrożna – poprosiła o zwrócenie uwagi na stan dróg po wykonaniu bieżącego 

utrzymania. Poprosiła o załatanie ubytków w asfalcie na wjeździe do SP nr 1. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – zwrócimy uwagę na stan dróg, łatanie ubytków 

zlecimy. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy –   poprosił o bieżące zgłaszanie awarii lub dróg do 

równania do referatu. 

 

Pani Anna Rogaska – zgłosiła, że nie wszystkie drogi gruntowe na osiedlu za kościołem zostały 

wyrównane, poprzednia firma lepiej wykonywała te prace. 

 

Pan Józef Jagiełło – zapytał, kiedy zakończy się remont na ul. Jana III Sobieskiego, po remoncie 

droga powinna być monitorowana. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że w październiku planowane jest zakończenie 

remontu. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – zapytał, czy jeszcze przed świętami będą prowadzone prace 

porządkowe na osiedlu 40-lecia wraz z wycinką zakrzaczeń przy ul. Jana Pawła II. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy –  wyjaśnił, że sprzątanie wykonywane są na bieżąco, krzaki 

wytniemy. 

 

Pani Anna Rogaska – zapytała, czy nad Bużyskiem będą prowadzone jeszcze jakieś prace 

porządkowe poza wycinką. 



 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy –  na razie teren będzie uprzątnięty, a gałęzie będą 

wywiezione do ZGKiM.  

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

             Urszula Fidorczuk 

 

 

 

 

 
Protokolant: 

Edyta Frydrych 

 


